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Abstract (en)
This house has at least one self-supporting face comprising a one-piece timber framework (1) which is composed of two horizontal beams (10,
11) connected by a series of equidistant vertical members (12); the ends of the members (12) are fastened to the beams (10, 11) by embedding
and screwing or nailing, the lower beam (11) possessing a longitudinal groove (110) which is adapted to be positioned and fastened on a concrete
ground rail (2). <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette maison comporte au moins une façade autoporteuse comprenant un châssis en bois (1) d'un seul tenant, qui est composé de deux poutres
horizontales (1O ,11) reliées par une série de montants verticaux équidistants (12) ; la fixation des extrémités des montants (12) avec les poutres
(1O, 11) est réalisée par encastrement et vissage ou clouage, la poutre inférieure (11) présentant une rainure longitudinale (11O) qui est adaptée
pour être positionnée et fixée sur une lisse de sol en béton (2).
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